



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 5 Volume . 2014

"GOVERNANCE OF THE STATE": QUALITY OF INSTITUTIONS AND REGIME DEFORMATIONS (SEARCH FOR AN APPROACH AND OPERATIONALIZATION)

Anton Vorobyev

Abstract

The paper attempts to conceptualize and operationalize the idea of “state capture”. Accent turns on processes which accompanying or sequencing from regime transformations in a state, whose result makes a number of state institutions function in a very sufficiently specific manner.

Keywords list (en): democratic transition, state institutions, state capture, corruption, unfair competition

Date of publication: 01.09.2014

Citation link:

Vorobyev A. "GOVERNANCE OF THE STATE": QUALITY OF INSTITUTIONS AND REGIME DEFORMATIONS (SEARCH FOR AN APPROACH AND OPERATIONALIZATION) // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 5 C. 76-87 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-88/>

"ЗАХВАТ ГОСУДАРСТВА": КАЧЕСТВО ИНСТИТУТОВ И РЕЖИМНЫЕ ДЕФОРМАЦИИ (ПОИСК ПОДХОДА И ОПЕРАЦИОНАЛИЗАЦИЯ)

Воробьев Антон

Аннотация

В статье предпринимается попытка концептуализации и операционализации понятия “захват государства” (state capture). Акцент делается на процессах, сопровождающих или являющихся следствием режимных трансформаций в государстве, в результате или по мере развертывания которых ряд его институтов начинает функционировать достаточно специфическим образом.

Ключевые слова: демократический транзит, государственные институты, “захват государства”, коррупция, нечестная конкуренция

Дата публикации: 01.09.2014

Ссылка для цитирования:

Воробьев А. "ЗАХВАТ ГОСУДАРСТВА": КАЧЕСТВО ИНСТИТУТОВ И РЕЖИМНЫЕ ДЕФОРМАЦИИ (ПОИСК ПОДХОДА И ОПЕРАЦИОНАЛИЗАЦИЯ)
// *Общественные науки и современность*. – 2014. – Номер 5 С. 76-87 .
URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-88/>